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    Protokół nr XL/2022 

przebiegu XL sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 29 kwietnia 2022 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 13.00. 

W sesji udział wzięło 17 Radnych.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyli również: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

3. Karolina Gałuszka Kierownik PCPR w Śremie. 

4. Ryszard Lewandowski Inspektor do spraw zarzadzania kryzysowego, ochrony ludności i 

spraw obronnych Starostwa Powiatowego w Śremie.  

5. Bogdan Gądecki Kierownik Nadzorów Wodnych w Śremie 

6. Wioleta Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, kultury, Sportu i Promocji Powiatu 

Starostwa Powiatowego w Śremie. 

 

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XL sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk, a podstawą prawną tej rejestracji 

jest art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym 

przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a 

ustawy o samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 17 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały.  

 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021 

dla Powiatu Śremskiego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Śremie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie 

ochrony przeciwpożarowej za 2021 rok oraz jej oceny. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie oceny zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu 

śremskiego za rok 2021. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia gminie Brodnica pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego. 

11. Interpelacje i zapytania Radnych. 
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12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z XXXVIII posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół XXXVIII sesji z 

dnia 25.03.2022 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (16 głosów za, Przewodniczący Rady 

Marcin Szydłowski nie oddał głosu z uwagi na problemy techniczne).  

 

Ad 3.  

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik uzupełniła sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania 

uchwał Rady Powiatu stanowiące załącznik nr 3 do protokołu o informację, że w dniu  

21 kwietnia br. powiat śremski zawarł ze Skarbem Państwa –Ministrem Edukacji i Nauki 

porozumienie na realizację zadań z zakresu administracji rządowej wynikających z programu 

kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za życiem”. Uchwała zrealizowana. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad. 5. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021 

dla Powiatu Śremskiego. 

Poinformował, że projekt uchwały wraz z autopoprawką, która stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji Zdrowia, więc otworzył 

dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę wraz z 

autopoprawką.  

 

Uchwała nr XL/293/2022 w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla 

Powiatu Śremskiego została podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za, 1 wstrzymujący się) i 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Śremie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za 2021 rok oraz jej oceny. 

Poinformował, że informacja była omawiana na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu, przez 

pana Komendanta Tomasza Kierzka, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Prezentacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu. Dodał, że pan Komendanta jest nieobecny z 

uwagi na obowiązki służbowe więc na wszelkie pytania odpowie pisemnie. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr XL/294/2022 w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Śremie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej 

za 2021 rok oraz jej oceny została podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu.  

 

Ad. 7. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie oceny zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu 

śremskiego za rok 2021.  

Poinformował, że wszystkie materiały były omawiane na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Budżetu, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
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Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XL/295/2022 oceny zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu śremskiego za rok 

2021 została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Gminie Brodnica pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej. Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, przez panią Wioletę Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, 

Sportu i Promocji Powiatu więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XL/296/2022 w sprawie udzielenia Gminie Brodnica pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej (pomoc na działalność bieżącą Biblioteki Publicznej Gminy Brodnica) została 

podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 

10 do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
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Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę wraz z 

autopoprawkami. 

 

Uchwała nr XL/297/2022 zmieniająca uchwałę budżetową na 2022 rok została podjęta przez Radę 

Powiatu (16 głosów za, 1 wstrzymujący się ) i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak powiedziała, że Wieloletnią Prognozę Finansową trzeba 

dostosować do wprowadzonych zmian w budżecie powiatu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę wraz z 

autopoprawkami. 

 

Uchwała nr XL/298/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego została podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za, 1 

wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

 



 6  

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

 

Radny Wojciech Zajler zapytał ilu uczniów z Ukrainy uczęszcza do szkół w naszym powiecie. 

 

Wioleta Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu 

odpowiedziała, że każdego dnia ta liczba ulega zmianie. Poinformowała, że obecnie jest 25 

uczniów w Liceum Ogólnokształcącym w Śremie, 3 uczniów w Zespole Szkół Katolickich w 

Śremie, 14 uczniów w niepublicznej branżowej szkole I stopnia prowadzonej przez panią Jolantę 

Tylman oraz Jakuba Tylmana.  

 

Radny Wojciech Zajler zapytał jaka liczba osób pochodzenia ukraińskiego została przyjęta na 

terytorium naszego powiatu. Przypomniał, że zgodnie z zaleceniami Wojewody Wielkopolskiego 

miało być miejsce dla 100 osób.  

 

Wicestarosta Piotr Ruta odpowiedział, że to są dwie oddzielne sprawy. Jeśli zgłosimy 

Wojewodzie, że mamy wolne miejsca na które zawarte będą zawarte umowy wówczas konkretne 

osoby zostaną przysłane. Dodał, że na chwile obecną takich miejsc nie mamy. Około 1500 osób 

narodowości ukraińskiej przebywa na terytorium naszego powiatu jednak nie są to osoby 

kierowane przez służby Wojewody. Ta liczba sukcesywnie spada, gdyż część osób wraca do 

swojego kraju lub zmienia miejsce zamieszkania. Te osoby przebywają głownie w prywatnych 

domach.  

 

Radny Wojciech Zajler zapytał kto monitoruje poziom dymów z gospodarstw domowych. 

Powiedział, że dużo zamożnych osób pali śmieci w piecach. Ludność ukraińska przebywająca 

tutaj, pochodząca w większości z biednych rodzin dziwi się skąd ten smród, którego u nich 

zarówno w mieście jak i na wsi nie ma. Jak to więc wygląda tutaj i kto nakłada kary za tego typu 

działania.  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns odpowiedział, że te czynności nie należą do zadań powiatu tylko 

do gminy. Straż Miejska ma za zadanie kontrolować sytuację. Na wielu ulicach Śremu w starej 

części miasta mieszkańcy posiadają piece węglowe więc pojawiają się kłęby dymu. Dla ludności 

ukraińskiej zwłaszcza tej pochodzącej z małych miejscowości może być to uciążliwe. Dodał, że 

swoich nieruchomości nie ogrzewa węglem czy miałem tylko jako źródło ciepła wykorzystuje 

prąd i gaz. Więc na pewno tego typu zachowania stanowią duży problem.  

 

Wicestarosta Piotr Ruta powiedział, że tego typu zachowania muszą być zgłaszane Straży 

Miejskiej, która po ocenie sytuacji nakłada kary pieniężne.  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns powiedział, że ciągły wzrost cen za opał może spowodować, że 

ta sytuacja będzie gorsza. Dla porównania uzupełniając zapasy miału dla Zespołu Szkół 

Rolniczych w Grzybnie w 2021 roku trzeba było zapłacić za tonę  600 zł  następnie 900 zł, na 

początku 2022 roku 1390 zł obecnie ok. 1900 zł. Poinformował, że szkoła posiada zapasy do 

wiosny 2023 roku. 

Ceny węgla też wzrastają, wynoszą ok. 2000 zł za tonę. Dodał, że rozmawiał z Dyrektor DPS w 

Śremie panią Bożeną Majorczyk aby uzupełniła zapasy opału jednak odpowiedziała, że obecnie 

nie ma węgla w sprzedaży. Poinformował, że DPS posiada zapasy węgla do października br.  

 

Radni nie zgłosili więcej głosów.     

 

Ad 18. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 
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Radny Emil Majsner poprosił, aby nowe informacje np. dzisiejsze autopoprawki do uchwały w 

sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla Powiatu Śremskiego były 

omawiane, ponieważ nie wszyscy radni uczestniczą w każdej komisji.  

Podziękował za działania Zespołu Szkół Politechnicznych w Śremie, szkoły która jest aktywna na 

rynku pozyskiwania młodzieży poprzez tworzenie nowych kierunków kształcenia. Dodał, że wraz 

ze szkołą starał się przez okres 2 lat o uruchomienie nowego kierunku, który został uruchomiony 

w branżowej szkole pierwszego stopnia. Ponadto zachęcił aby wszystkie osoby, które działają w 

przestrzeni publicznej zachęcały młodzież do nauki w szkole zawodowej, która obecnie nosi 

nazwę Branżowa Szkoła I Stopnia. Dodał, że jako przedstawiciel przedsiębiorców wie, że 

zapotrzebowanie na fachowców różnych zawodów było, jest i będzie. Każda osoba, która ukończy 

szkołę branżową pierwszego stopnia i ma fach w ręku może zarabiać większe pieniądze niż „byle 

jaki technik”.  Dlatego warto korzystać z tych możliwości.  

 

Radny Hieronim Bartkowiak powiedział, że nie wie czy dobrze zrozumiał, że ludność ukraińska 

jest biedna, ponieważ jego zdaniem to są tacy sami ludzie jak my. Obserwuje, że niektóre osoby 

mieszkające w domu samotnej matki pomimo tego, że miały ogólne warunki do życia dobre 

zmieniały miejsce zamieszkania. Czyli jednym odpowiadają zaproponowane warunki, a innym 

nie.  

 

Radny Wojciech Zajler powiedział, że on też to samo miał na myśli mówiąc, że to są tacy sami 

ludzie jak my. Tylko, że wiele razy był w Ukrainie i ich infrastruktura na wsiach znacznie odbiega 

od naszej. Co potwierdza, że jest to naród uboższy od naszego. Pomimo tego nigdy nie czuł tam 

takiego smrodu jak na śremskich ulicach, w sezonie grzewczym.  

 

Radni nie zgłosili więcej głosów.     

  

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że brał udział w otwarciu sezonu 

żeglarskiego „Klubu Odlewnik”. 

Ponadto uczestniczył wraz z etatowym członkiem Zarządu panem Januszem Taciakiem w 

premierze książki „Książ 39 – niewinnie straceni”. Dodał, że powiat wsparł wydanie książki 

udzielając pomocy finansowej z budżetu powiatu.  

 

W związku ze zbliżającymi się obchodami uchwalenia Konstytucji 3 maja zachęcił radnych do 

udziału w mszy świętej w kościele garnizonowym w Śremie dnia 3 maja br. o godz.11.00. 

 

Przypominał o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych do dnia 30.04.  

Najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 26 maja natomiast sesja jest zaplanowana na dzień 27 

maja. 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął 

XXXVIII sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1334. 
 

  

Protokołowała:  

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak   

 

 

 


